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PROTOKÓŁ 
Z 41 POSIEDZENIA ZDALNEGO KOMISJI EDUKACJI, SPORTU I REKREACJI 

 

w dniu 21.06.2023 r. 
Skład komisji 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Posiedzenie zdalne odbyło się w godz. od 18:35 do 19:10 

Posiedzenie prowadził: Marcin Rzeszowski 

 

Lista obecności - w załączeniu  

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji Edukacji Sportu i Rekreacji otworzył obrady Komisji w dniu 21.06.2023 i na 

podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punk „Opiniowanie projektu uchwały”. 

Nie było innych propozycji zmian porządku obrad. 

Komisja przyjęła porządek obrad. Za głosowało 9 członków komisji, 0 przeciw i nikt się nie 

wstrzymał. 

3. Opiniowanie projektu uchwały 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały druk nr 442 w sprawie rozbudowy Szkoły 

Podstawowej nr 138 przy ul. Wierzyńskiego 3 w Krakowie. Za głosowało 9 członków komisji 0 

przeciw, 0 się wstrzymało. 

4. Sprawy bieżące 

Przewodniczący przedstawił pismo z Zarządu Infrastruktury Sportowej w Krakowie dotyczące analizy 

potrzeb zgłoszonych do realizacji przez K.S. Bronowianka w 2024 roku. 

IMIĘ I NAZWISKO 

WALDEMAR ANTOSIEWICZ  

WOJCIECH BORKOWSKI  

TOMASZ FABIAŃCZYK  

ADAM GOCH 

WALDEMAR JANUSZ 

MARCIN KOTEK 

RYSZARD KULCZYCKI 

WOJCIECH LITWICKI  

MARCIN RZESZOWSKI 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 

BARTOSZ SMOK 

BOGDAN SMOK 

STEFAN SULIŃSKI 

MAŁGORZATA TUREK 



Omówiono także pismo od Dyrekcji Samorządowego Przedszkola nr 137 w Krakowie  ul. Na Błonie 

15 C, w którym Dyrekcja zgłasza się z prośbą o przyznanie dodatkowych 10 000 zł na zrealizowanie 

zaleceń wydanych przez Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Krakowie (dokończenie remontu tarasu i 

donic przy Sali gr I i II). 

Poruszono także temat pisma MCOO skierowanego do Zarządu Dzielnicy VI Bronowice dotyczące 

remontu instalacji centralnego ogrzewania w budynku szkoły podstawowej nr 93 im. Lucjana Rydla w 

Krakowie. Komisja stwierdza, że koszty tego zadania znacząco przewyższają możliwości finansowe 

Rady Dzielnicy i zadanie to powinno być finansowane z budżetu Miasta Krakowa.  

5. Oświadczenia i komunikaty. 

Pani Małgorzata Turek oświadczyła, że kolejne posiedzenie Komisji odbędzie się w formie 

stacjonarnej w związku z ustaniem stanu zagrożenia epidemiologicznego. 

6. Zamknięcie posiedzenia 

Przewodniczący zamknął obrady Komisji o godzinie 19:10 

    

 

 

    

   Podpis protokolanta:         Podpis prowadzącego: 

       M. Rzeszowski                                                                     M. Rzeszowski 


